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BERE DSKAP 
Trafikksjef Sigurd O.Olsen 

Det er nå sat t i gang arbeid 
med å bygge opp en ny be
redskapsorganisasjon i 

Statens vegvesen Buskerud. Hensikten 
er å systematisere våre beredskapspla
ner. Dette vil skje i nært san1arbeid 
med fylkesmannens beredskapsavde
ling. 

Temaet er blitt aktualisert etter de 
hendelsene vi har ha tt siste år - blant 
annet Bragernesulykken, ras på Rv 7 
og ras på Rv 50. Erfaringene fra disse 
hendelsene har sa tt søkelyset både på 
hvordan vår egen organisasjon hånd
terte dette og hvordan samspillet med 
øvrige aktører fungerte. 

Beredskapsorganiseringen skal i til
legg til å fastlegge de interne ansvars
grenser, også sa1nordne Vegvesenets 
forhold til eksterne beredskapsorgani
sasjoner som politiet, brannvesenet, 
militæret, fylkesmannens beredskaps
avdeling og kommunale beredskaps
råd. 

Ansvarsdelingen mellom avdeling
ene vil være at utbyggingsavdelingen 
har ansvar for alle veganlegg, adminis
trasjons- og produksjonsavdelingene 
for egne bygg og trafikkavdelingen for 
øvrige hendelser og kontakt mot ek
sterne beredskapsorganisasjoner. 
Samspille t nlellom avd elingene i de 
forskjellige typer hendelser vil bli fast
lagt i selve beredskapsorganisasjonen. 

Produksjonsavdelingens medarbei
dere vil få en viktig rolle i dette syste
met på grunn av de ressurser de rår 
over og som utgjør Vegvesenets opera
tive enhet. 

Når det g jelder beredskapsplaner 
har vi det for våre tunneler, men noen 
trenger oppdatering til nye krav. For 
øvrige har vi ikke systen1atisert planer 
for viktige lenker i vegsystemet og hel
ler ikke u tført risikovurderinger som 
grunnlag for priori teringer av bered
skapsplaner og -tiltak. 

For spesielle brannobjekt, slik som 
tunneler, kreves det jevnlige øvelser 
hvor Vegvesenet har et selvstendig an
svar for gjennomføringen. Dette er vik
tig for å få samspillet mellom etatene til 
å fungere i krisesituasjoner. Vi vil der
for sette fokus på dette og sørge for å 
få gjennomført øvelser knyttet til sår
bare lenker med høy risiko. 

Kommunene har nå gjennomfør t 
risiko- og sårbarhetsanalyser som er 
koordinert av fyl kesmannens bered
skapsavdeling. En tilsvarende vurde
ring har vi ikke gjort på vegnettet vårt. 
Dette arbeide t er nå gitt prioritet og 
skal damie grunnlag for valg av nød
vendige beredskapstiltak. 

....... .. 



- Før har det vært bare moro å 

være med på Vegmesterskapet, 

men i dag ble det brått litt alvor 

også! Ole Reidar Bollerud ledet 

etter at formiddagspulj'en var 

ferdig - og måtte vente hele 

ettermiddagen på at lastebi/kon

kurransen skulle bli ferdig . 

~imesterskapet en 
~ knallsuksess 

Kjempefom øyrl med lngi1111sntse11! Ole Reidar 
Boller11d (bak), Leif Haga, Harald Hanre (t.v), Lars 
Petter Heft e og lagleder Lars Tveile11 (fom11). 
A11ders Torgersen 1111r ikke tilsterle da bildet ble tatt. 

"~ ...... - ......._ ' - -
" -~~12" ... -· e--.......... --.... - ".._ ... ..:. .... 
· ... ~ " . 

;..-.) 
~ . -· ·--· 

Presisjon er 11iktig 11år 111m1 skal åpne br11sboks 111erl 
llø11e/skjær ... 
".og stable k11111ri11ger. 

T EKST OG FOTO: 

INGER LISE SAGMO 

Da den endelige resultatlista 
b le slå tt opp, s to navnet 
hans fortsat t på topp. - Jeg 

tu rte ikke å gå bort for å kikke. Dette 
var nervepirrende, men nå er jeg vel
dig glad, u ttalte en smilende og for
nøyd vinner. Til daglig jobber han i 
produksjonsområde Kongsberg, og 
har kjørt lastebil i 37 år. - Enkelte av 
hindrene var ganske vanskelige. Man 
må ha li tt flaks også, men dette had
de jeg aldri d røm t om, sa Ole Reidar 
Bollerud . 

Andreplass i hjullaster 
Og som om det ikke var nok med 

seier i lastebilklassen, ble det sanne
lig andreplass til Leif Haga i klassen 
for hjullaster. 1 tillegg ble Anders Tor
gersen nummer 22 i lastebilklassen, 
og H arald H aare og Lars P. H efte 
endte på henholdsvis 12. og 16. plass 
i klassen for veghøvel. 

Med d enne strå lende in nsatsen 
ble Buskerud nest beste fylke sam
menlagt. 

Krevende løyper 
Hind rene som maskinførerne 

skulle gjennom i respektive løyper 
var m ange og varierte - og ikke minst 
krevend.e. For eksempel sku lle delta
kerne: Apne brusboks med høvel
skjær, grave en snorrett grøft med hø
velskjær, rygge med hjullaster gjen
nom slalåmløypa - med en palle med 
seks fulle vannbøtter på lesseappara
tet, stable paller i presise stabler, par
kere lastebil med tilhenger langs en 
kant - der ingen av de fire hjulene 

- Skikkelig moro n vi1111e, sy11tes Ole Reidar 801/er11d. 

måtte være mer enn ti cm fra kanten, 
beregne høyder og avsta11der og ba
lansere på vippehinder - og alt dette 
på kortest mulig tid! 

Lyngåsbanen i Lier var ås ted for 
årets vegmesterskap i presisjonskjør
ing som fant sted 9. september. Ar
rangementet i sin helhet var en s tor 
suksess - m ed flott bane, god gjen
nomføring, bra resultater og attpåtil 
fint vær. 

S111å Vegveseukjøretoy er kje111pe111orso111t, sy11tes 
disse to sjar111trol/e11e. 



" -" 
Dn11sere og gmve111nski11er i stilig samspill. 

Grasiøse gravemaskiner 
I lunsjpausen under vegmesterskapet i presisjonskjøring 

var det klart for en aldri så liten Norgespremiere: Gravemaskinballett. 

T EKST OG FOTO'. 

INGER LISE SAGMO 

Tjue dansere fra dansekompaniet 
A ttic i Dramm en og fire gravem aski
ner med førere fra Statens vegvesen 
Buskerud presenterte en fantastisk 
forestilling . Til tøffe ry tmer framfør
te de 20 o ra nsjekledde danserne vel
kjente (og en del mindre kjen te) 
krop_E?arbeiderbevegelser, før grave
maskinene inntok aren aen. Med sy
krone og grasiøse bevegelser minnet 
maskinene mest om store fabeld yr 

som la hodet på skakke og omfavnet 
hverandre til myk og vakker musikk. 

P å forhånd hadde ikke gravemas
kinførerne Jon Høgm oen, Arne Da
len , Svein Hagen og Einar Røed fått 
mange timene med øving sammen 
med koreograf Wenche Brun fra At
tic. - Men d ette gikk bra, og vi er kla
re for nye oppdrag, sa en sam stemt 
kvarte t t m ed brede smil om munnen. 
En av d em uttrykte s tor beundring 
over at koreografdamen hadde få tt 
såpass til skikk på dem ... 

Dette gikk bm! 20 dansere fm At tie i Dm111111e11 og 11111ski11føreme /011 Høg1110e11 (fom11 f.v.), Ame Dnle11, 
/011 Høg111oe11, Svein H11ge11 og Ei1111r Røed fm111forte smve11111ski11bnllett . Koreograf We11che Br1111 i 
111idte11 fo m11. 

Vegvesenet 

viste seg fram 
Fredag for vegmesterskapet var det også 
full fart på Lyngåsbanen i Vegvesenregi. 

Senh·nl C1 rbeidsgruppe for rekrutte
ring av lærlinger (SARL) hadde invi
tert rundt 250 ungdomsskole- og 
bygg- og anleggslinjeelever Li ! en opp
levclses- og inforn1nsjonsdag på Lyn
gås. Arrangementet var en d el av pro
duksjonsdagene 2000, som fo ruten 
vegmesterska pet blant annet bestod 
av produksjonssjefenes egen ko nfe
ranse. 

- Vi har hovedsakelig satset på å få 
fylkene til å delta på yrkesmesser, så 
anangement som dette e r av de sjeld
ne. Det virker imidlertid som om det 
er bli tt god l mottatl, mener SARL
medlem, Olav Seier i Vegdirektoratet. 

Elevene fikk blant annet møte til
satte i Vegvesenet fra forskjellige fag
områder, kikke på uts tilli nger og prø
ve seg i g ravemaskin. En dose lrnfikk
sikkerhetsin forma sjo n va r også lagt 
inn i form av videovis ninger. Etterpå 
va r det fritt fram for å prove "Bråstop
pen." Mange ble nok lill betenkt av 
hvor kraftig smell de t g ir å kol lidere i 
10 km / t. Dagens mest popu læ re tiltak 
var definilivl uttrekningen av heldig
g riser som fikk e t par ru nd e r rundt 
banen i rnllykjorer Morten Berming
ruds bil. 

Tre på Lyngås 

Christer Gareid, 
Tranby v.g.s. 
- Fint med en slik dag. 
Jobb eller lærl ingeplass i 
Vegvesenet? Del har jeg 
ikke tenkt på. Mest inn
trykk g jo rde videoen 

IJlllllE liliiiiilllt.:::11 som vis le en kolli sjon i 
90 km/l. 

Eivind Skrclli ng land, 
Sauda v.g.s. 
- Fint å bli in \'ilerl lil en 
slik dag. Jeg kunne godt 
tenkt meg lærlingeplass 
i Vegvesenet, helst innen 
asfaltfaget. 

Veronika Jansen, 
Tra nby v.g.s. 
- Greit med en slik info
dng, m en vel il-..kc om 
Vegvesenet e r noe for 
meg. Har ikke ru kke l 
innom alle "postene" en
nn, men lill har jeg i alle 
foll lært om Vegvesenet. 



Utvidelsen av E 18 gjennom Drammen fra to til fire felt kan utmerket 
skje ved å bruke hovedelementene i vinnerutkastet "Manhattan Transfer". 
Det viser de utredninger Statens vegvesen og konsulentene har gjort 
det siste halvåret etter arkitektkonkurransen i november 1999. 

TEKST: KJELL W OLD 

ILLUSTR.: ARKITEKTSKAP AS 

D et betyr i praksis a t E 18 gjen
nom Drammen, fra Fryden
haug til Brakerøya, kan utvi

des til fire felt enten ved å bygge på/ 
utvide dagens bru med nye to felt, el
ler bygge en parallell bru inntil da
gens og kle inn begge bruene n1ed 
bruk av "vinger" som i arkitektutkas
tet "Manhattan Transfer". 

Konsulentene Grøner, Aas-Jacob
sen og Arkitektskap har til nå bereg
net a t begge hovedkonseptene, på
byggi ng eller ny bru, er mulig å gjen
nomføre og bygge. Men en påbygg
ing av eksisterend e bru er komplisert 
både konstruksjonsmessig og trafi-

-./-

Manhattan 11 fullt mulig 

kalt. Siden konsekvensene av en på
bygging er såpass usikre, taler det 
meste fo r a t E IS-utvidelsen skjer 
med bygging av ny bru tett inntil den 
eksisterende. 

Men både arkitektene fra vinner
utkastet "Manhattan Transfer" og de 
øvrige konsulentene mener a t d et 
meget godt lar seg gjøre å bygge to 
parallelle bruer inntil hverandre og 
likevel beholde de viktigste elemen
tene fra u tkastet "Manha ttan Trans
fer". 

Konklusjonen på dette arbeidet 
blir trolig trukket i løpet av oktober i 
år, da en regner med å ha alle teknis
ke og økonomiske konsekvenser ved 
enn "innkledd" dobbel bru ferdig 
vurdert. Sta tens vegvesen Buskerud 

satser uansett sluttkonsept på å gi en 
utvidelse av E 18 gjennom Drammen 
et kraftig estetisk løft i forhold til da
gens massive betongbru. 

Utbyggingssjef Svein Olav Thor
vik er meget begeistret for de nye ut
kastene til utforming av dobbel mot
orvegbru. Nå gjenstår bare mer ek
sakte tekniske og kostnadsmessige 
beregninger før Staten vegvesen fore
slår hva slags prosjekt de går inn for. 
- Jeg synes vi har kommet veldig 
langt i bestrebelsene på å heve det es
tetiske u ttrykket og utformingen av 
en dobbel motorvegbru i forhold til 
dagens bru. Jeg er m eget spent på 
konklusjonen, sier Thorvik. 



Oppsiktsvekkende 
Fartsvisertavla som er 

plassert på Rv 7 ved 

Nesbyen har hatt en 

oppsiktsvekkende 

effekt på fartsnivået. 

Målinger foretatt før 

tavla ble satt opp, viste 

en gjennomsnittsfart 

på 82 kmlt. Etter at 

tavla har vært i drift 

en periode, er gjen-

nomsnittshastigheten 

sunket til 77 kmlt. 

Trnfikknvdelingens rådgiver Willy 
Bakken sjekker fnrtsvisertnvln . 

fartsreduksjon 

TEKST: WILLY BAKKEN 

Foro: KJELL WoLD 

Hastighetsmålingene er gjennomført ca. 
en kilometer etter stedet der far tsvisertavla 
står. Dette skulle indikere at det ikke er tav
la i seg selv som er utslagsgivende for far ts
reduksjonen som er på ca sju prosent. Over
ingeniør Jan Wamstad ved trafikka vdelin
gen kan fortelle at beregninger TØI har fore
tatt i forbindelse med far t og ulykker, viser 
a t dersom gjennomsnittshastigheten blir re
dusert med 10%, reduseres risikoen for å bli 
drept med nænTtere 40%, og sjansen for å bli 
skad et m ed vel 20%. - På denne bakgrunn 
har tavla bidratt til ønsket effekt og vel så 
det, sier Wamstad. 

Det var i forbindelse med aksjon «Senk 
Farten » at fartsviserta vla ved Nesbyen ble 
anskaffet. 

Valg av plassering har ikke vært tilfeldig. 
- Når bilistene har passert Nesbyen, på tur 
nedover dalen, har de kjørt på veg med god 
standard og tilsvarend e høy hastighet. Der 
vi valgte å sette opp tavla, har vegen lavere 
standard og det tilsier også at hastigheten 
må reduseres. Målingene vi gjennom førte 
før tav la korn på plass, viser at d et ikke 
skjedde. Men etter at d en kom i drift, har 
altså farten gå tt betydelig ned, sier en for
nøyd Jan Wamstad 

Tidligere er det kun Statens vegvesen 
Vestfold som har hatt slik fartsviser p lassert 
langs E 18. Til forskjell fra denne, som regis
trerer hastigheten ved hjelp av kabler i veg
banen, benytter vi mobil radar ti l å n1åle has
tigheten. Dette gjør at tavla med letthet kan 
flyttes til andre vegstrekninger i fylket. 



God på sykkelregler 
- vant sykkel på bursdagen 

- Og så jeg som aldri vinner noe! Magne Støvern (37) fra Drammen var glad 

og fornøyd da han fikk overrakt en flott DBS-sykkel etter å ha blitt trukket 

ut som vinner i Vegvesenets internettkonkurranse i slutten av juli. 

TEKST OG FOTO: 

INGER LISE SAGMO 

Konkurransen er et ledd i Syk
kel for livet-kampanjen, og i som
mer ble det på landsbasis trukket 
ut en sykkelvinner hver uke. 

- Egentlig var jeg på jakt etter in
formasjon om hvordan jeg kan 
fornye førerkortet mitt, forteller 
Magne Støvern, så det var helt 
tilfeldig at han via Vegvesenets 
internettside fant fram til kon
kurransen. 

- Jeg måtte prøve et par ganger før 
jeg klarte å svare riktig p & mange 

nok spørsmål, men jeg synes de fles
te spørsmålene var greie, sier han. 
Han registrerte seg en mandag mor
gen, og samme ettermiddag var suk
sessen et fak tum - på selveste burs
dagen hans. 

Magne Støvern jobber i bilbransjen, 
men er en aktiv syklist på fritiden. 
-Vi sykler en del på turvegene langs 
elva, her synes vi det er fint for fami

lier, sier den lykkelige vinneren. 

Eir fornøyd sykkelvi1111er, Magne Støvenr, 
sammerr med korra Arrette og bama E11111rn (2) og 

Kittil (4). Til venstre Statens vegvesen Buskeruds 
sykkelkoordirrator, Einar Otteserr. 

To nye langs fylkesveger 
Byggingen av to gang- og sykkelvegstrekninger ble påbegynt i septem

ber Begge ligger langs fylkesveger og skal stå ferdig i løpet av høsten. 

350 m i Modum 

TEKST OG FOTO: 

INGER LISE SAGMO 

Langs Fv 3 i Lier bygges den 
drøyt 400 m lange strekningen La
helldammen - Røyken grense. Anleg
get er ganske omfa ttende i og med at 
fylkesvegen må legges ut for å få 
plass til gang og sykkelvegen. Siden 
grunnforholdene er dårlige, må en 
stor fylling til før vegen kan bygges. 
Vår egen produksjonsavdeling har 
fått oppdraget, men avdelingsingeni
ør Kine Bakken forteller a t innleide 
maskiner vil utføre en stor del av job
ben. Anlegget ha r en pris lapp på 
rundt seks mill ioner kroner. 

I Åmot bygges det også gang- og 
sykkelveg langs en fylkesveg, nær
mere bestemt Fv 144 mellom Åmot 
kirke og Modumheimen. En rundt 
350 m lang strekning skal bygges for 
omkring tre og en halv million kroner 
- i regi av produksjonsavdelingens 
mannskaper på Ringerike. I tillegg til 
selve gang- og sykkelvegen kommer 
noe legging av kon11Tmnale vann- og 
avløpsledninger. 

Begge s trekningene skal kunne 
tas i bruk i løpet av høsten. Grøntar
beider og beplantning blir det trolig 
først til våren - så fremt ikke værgu
dene overgår seg selv i september og 
oktober. 

~ . *"'· 
I host bygges 400 111 garrg- og sykkelveg langs 
Fv 3 i Lier. T v. prosjektleder Erik Foslien 
snrmnt!n med avd.ing. på prod11ksjonsavdeli11ge11, 
Kine Bakken. 



Arkitektkonkurransen om 
ut forming av Øvre Sund bru: 

Jobber 
- Øvre Sund bru skal være et 

monument vi legger igjen etter oss 
- ei bru fra vårt århundre, sa utbyggings

sjef og juryleder Svein Olav Thorvik da 
han avslørte hvem som gikk av med 

seieren i arkitektkonkurransen om 
utforming av Øvre Sund bru i Drammen. 

BØY over Ø1>re S1111d. Gro11/n11d pil venstre side, l-ln111borgstrø111 pn lroyre side. 

BØY /mr '101•edko11struksjo11 i l1d o11g og e11sidig stnlko11struksjo11 for g1iewle 
og syklende. 

Da juryen satte sl u tts trek for s itt arbeid 
anbefa lte d e a t forfatte rne av motto 
"BØY" -Arkitektkontoret Bovim - Fuglu 

- Svingen A /S Arkitekter MNAL fra Oslo - skulle få 
oppdraget med å utforme Øvre Sund bru. 

Juryens vurdering var at ingen av de fem deltaker
firmaene hadde lykkes fullt u t n1ed å levere en hel
hetlig og spennende brudesign og samtid ig vise av
grensed e og godt utformede byrom. De savnet også 
et tydelig slektskap med de andre bybruene i Dram
men. De mener likevel at BØY-utkas tet kan bli en 
sp ennende bruforbindelse med tilhørighet til byen . 
Juryen ønsker seg derfor en bearbeidet u tgave av for
slaget. Arkitektkontoret Bovim - Fuglu - Svingen A/ 
S Arki tekter MNAL skal i tillegg til å lage et bearbei
det BØY-utkast, også lage et hel t nytt forslag. På den 
måten mener juryen at Drammen kan være helt sik
ker på å få en bru med god arkitektonisk kvalitet som 
passer til byen. 

- Selv om ikke resultatet ble en klar vinnerbru, har 
vi fått en samarbeidspartner for videre arbeid , samt 
mange gode id eer til hvord an vi kan løse oppgaven, 
uttalte Svein Olav Thorvik. 

Mål og hensikt med brua er ambisiøst: Å gi Dram
men en funksjonell bruforbindelse som på en logisk 
og effektiv må te tilfredsti ller fremkommel ighet og 
sikkerhet, samtidig som brua oppleves som vakker og 
har ti lhørlighet til byen. I tillegg vil det bli lagt stor 
vekt på å utforme gode byrom ved tilkoblingspunk
tene i begge ender. 

Moro med konkurranse 
Thore Svingen i det vinnend e firma syntes seieren 

smakte god t. - Det er moro å konkurrere, og når vi slår 
kon ku rrenter vi setter stor pris på og respekterer, er 
d et ekstra moro. Vi er ikke sku ffet over a t ikke BØY i 
sin helhet ble valgt som løsning. Det er veld ig vanlig 
at utkast fra konku rranser bl ir bearbeidet, sier han, 
og gleder seg til det vid ere arbeidet. 



Juryen har bestått av representanter fra Dram
men kommune, Statens vegvesen Buskerud, Sta
tens vegvesen Vegdirektoratet og Norske arkitek
ters landsforbund 

BØY (Arki tektkontoret Bovim - Fuglu - Svingen A/S Arkitekter MNAL) 
Juryen mener at dette utkastet bor v1dereutv1kles Fra iuryens vurdering Utkastets styrke ligger 
1 urformmg av brua og brukonstruksjonen. Konstuksjonsprinsippet glf muligheter for skulptu
rell utforming, brua virker spennende og elegant Juryen er ikke overbevist om at den buete hn
jeformgen (boyen) glf en bedre tilpasning til bystrukturen. Potensiale for et godt utformet by
rom, men dette miJ bearbeides Materialbruk og detaljering bor Cl/passes bygnmgsmiljoet på 
begges sider. særlig den gamle trehusbebyggelsen pa Hamborgstrom. 

3003 (Stein Halvorsen AJS, Sivilarkitekter) 
Fra iuryens vurdering· Intensjonen har vært å skape en lett og transparent bru, men det lette og 
elegante uttrykket er ikke oppnådd. Flott med raus bredde for syklister og forg1engere, men to
talbredden bllf stor Utkastet er konkurransens beste og mest spennende forsalg til utforming 
av byrommene RundkJormgene er integrert i klart definerte parkrom med trær som fondmotiv. 

Ponte Drammensis (Lunde & Løvseth Arkitekter AJS) 
Fra Juryens vurdering Brua ivaretar intens1onen om å skape en bybru som er i slekt med de ek
sisterende bybruene, men formuttrykket er noe tradis1onelt og mangler spenst. 

Fossekallen (Hvidt & Mølgaard A/S , Danmark) 
Fra juryens vurdering Forslaget viser en selvforankret hengebru som bærer tre brubaner. For
fatterens intens1on er å ti/fore Drammen en bru med klar 1dent1tet. Det ekspressive uttrykket brua 
formidler er fremmed i denne bysituas1onen. 

Drammen Ensemble 1. Sats (Arkitektskap AJS) 
Et todelt forslag ble levert inn. Fra juryens vurdering av "1. Sats". Forslaget viser en enkel og 
klar profil som har mulighet ril å bli en vakker bybru, men der er lagt for stor vekt på veiut
trykket slik at preget av bybru bl" borre. Ingen av byrommene er overbevisende utformet 

Drammen Ensemble 2. Sats (Ark1tektskap AJS) 
Fra juryens vu1denng av '2 Sats" Forslaget viser en god lo!>ning for gang-lsykkeltraf1kken, 
og den viste losningen aktiviserer elvebredden på en god måte De to bruene framstår 
1m1dlert1d ikke som en helhet. Fundamentet som bærer gang-lsykkelbrua er overdimensjonert. 

1 . Sats 

Disse sknl 11tfor111e rle11 e11rlelige Øvre 
S1111d bru: Forn11 f. v: A11to11 Bnkkeu 
(Norsm11 AS) og Olnv Selvåg 
(M11ltico11s11lt AS). Bnk f. v. Peter Anse11, 
Thore Svi11ge11 (begge Bovi111 • F11gl11 -
Svi11ge11 A/S Arkitekter MNAL), Terje 
Vednl (ln11rlsknpsnrkitekter 13.3) og Svei11 
Olnv TllOl'vik (j11rylerler og 11tbyggi11gssjef 
i Stnte11s vegvese11 B11sker11rl). 

3003 

Ponte Dra mmensis 

Fossekallen 

2 . Sats 



- Her vil dm 11ye Rv 23-trnsee11 frn Lil111es til 
Dngslet stnrte, forteller prosjektleder Pa Olnt> 
Lm1kli, l1iolog Brfrd Øyvind Bredesen og 
Ol'eringmiør Øyvind Mosl111gen. 
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Den ved ta tte reguleringsplanen 
fra 1991 ble i fjor miljørevidert og av
dekket at 91-planen ikke holdt mål i 
forhold til nyere miljø- og trafiksik
kerhetskrav. Nå er det ivaretatt i de to 
nye forslagene til trase som er utar
beidet. 

Den nye vegen vil gå fra Linnes i 
krysset mellom dagens Rv 23 og Tu
verudveien inn i en vel to kilometer 
lang tunnel i Linneslia og komme ut 
i dagen ved Daueruddalen i Røyken. 
Derfra fortsetter vegen i en vel 1,5 km 
lang trase fram ti l Dagslet og Spikke-

Ny Rv 23 mellom Linnes i Lier og Dags/et i Røyken kan 

tidligst stå ferdig i 2005. Men planene for den 3, 5 km lange 

strekningen har kommet så langt nå at ny regulerings

plan for vegen kan vedtas innen utgangen av 2001. 

Linnes -

stadbakkene, der dagens veg utenom 
Røyken sentrum ender i dag. 

To tunnelalternativ vurderes, 
dessuten om vegen skal bygges ut i 
to eller fire felt i fom1 av ett eller to se
parate tunnelløp. Kostnadene for de 
to alternativene varierer fra om laa 
270 millioner kroner (to felt) til opp 
mot 520 millioner kroner (fire felt). 

Tunneltrafikken 
Spørsmålet om den nye traseen av 

Rv 23 m ellom Lier og Røyken kan 
bompengefinansieres eller ikke av
henger i en viss grad av trafikktalle
ne på den nye Oslofjordforbindelsen. 
Spørsmålet skal vurderes av sentra
le myndigheter etter det første halv
året med trafikk på den nye Rv 23. 
Foreløpig virker det som om Oslo-

Dagslet 
fjordtrafikken ligger noe over kalky
lene. Vegmyndighetenes anslag lå på 
4200 biler i årsdøgntrafikk, foreløpi
ge tall kan tyde på 4500-4600 biler. 

- De to nye traseene som nå vur
deres er nye fjellinjer i forhold til pla
nen fra 1991. Det er snakk om en høy
deforskjell mellom Linnes og Dagslet 
på snaue 100 meter, så stigningen blir 
ikke på mer enn 4%, betydelig under 
Lierbakkene, forteller Øyvind Mos
hagen. - Det ene forslaget ender nøy
aktig i dagens kryss med Rv 23 i 
Spikkestadbakkene, det sørligste tra
seforslaget kobler inn på ny Rv 23 i 
Spikkestadbakkene noen få titalls 
meter nedenfor dagens kryss, for tel
ler prosjektleder Per Olav Laukli. 

Uansett hvilket forslag som velges 
vil den nye vegen berøre noen få hus 
i Dagsletområdet i Røyken. 



Liten veg, 
STOR glede 
Fylkesvegen fra Sokna sentrum 

og vestover langs Torevannet 

har fått nytt dekke i 

sommer og skapt 

stor glede i bygda 

på Ringerike. 

Fylkesuegen vest for Soknn er utbedret 1ned ny nsfnlt i so111111er. Øyvind Håre frn 
Vegvesenet styrer den siste fi11p11ssen nv toppdekket. 

TEKST: KJELL WOLD 

Fom: ARNE TvERVAAG 

Vegen gjennom Vestbygda retning 
Rallerud er bare fem kilometer lang, 
men med nytt asfaltdekke er den bli tt 
som en helt ny veg for beboere og an
d re brukere. Fylkesveg 179 Sokna-

Solli er dermed forsterket til ti tonn. 
Det samme er Fv 160 og Fv 158 på 
Røyse, Fv 149 Skotselv-Åmot, Fv 131 
Gren-Va tnås, Fv 65 Hakavikvegen 
(2,2 km), Fv 63 Steinsrud-Brutangen 
og Fv 51 Langebru-Fjerdingen (3,7 
km). 

På riksvegene har følgende veger 
blitt ubedret i Ringerike dis trik t i 

Nye kontorlokaler 

Ort nye byggt'I so111 skal huse 11r•gko11tnret 
/1egy1111er r1 In farm. 

Våre nye kontorer i Tolbugt. 2 ved 
Strømsø torg beregnes å være ferdige 
1. februar 1974. 

Planavdelingen, motorvegavde
lingen og grunnseksjonen skal inn i 2. 
etg. i et kontorlandskap. H er skal det 
være nalefilltepper på gulvet og akus
tiske himlinger i taket. (. .. )Modell-

verksted, kjøk
ken og kafete
ria får gulvb e
legg i vinyl fra 
Fagertun. Veg
gene i kafeteri
aen får glassfi
bers trie. 

I 5. etg., der 
vegsjefen og 
adm ini stra
sjons- og øko

nomia vdclingen ska l ha tilhold, vil 
der for en stor del være storkontorer 
og puncherom som må ha tepper, og 
hele etasjen vil da få nålefilt. 

1 6. etg. - driftsavdelingene - og 
den halvpart av 3. etg. som Vegvese
net leier - vil det bli vinylgulv. 

Vegvesenet beta ler innskudd stort 
1.500.000,-. For spesialinnredn inger 
som klimaanlegg for 2. etg., gulvtep-

sommer: E 16 Nestunnelen-Rørvik 
(1,4 km), 700 meter i Ådal, Engerod
den-Skagensodden (4,5 km). Rv 7 er 
utbedret over 500 meter i Rarnsrud
hellinga, samt Rv 35 H valsmoen-Eg
gernobakkene og i Hønefoss fra råd
huset til "sykehusbakken". Dessu ten 
blir omleggingen av E 16 ved Skaret 
(om lag 700 meter) ferdig nå i sep
tember. 

per, kjølerom og heis til kjøkken, lys
arma tur og and re spesialinnrednin
gerbetales særskilt. En regner dessu
ten med at telefonanlegget vil koste 
120.000,-, gardiner kr. 26.000,-, kjøk
ken og kafeteriamøbler kr. 82.000,-. 

For en del av vinduene mot syd 
vil det bli behov for persienner, som 
skal monteres utvendig. 

Tidligere ble Tollbugt. 2 kalt Sie
wershjørnet på folkemunnet. Dette 
navnet passer ikke lenger, og Ole K. 
Karlsen har utlovet en premie til bes
te forslag til nytt navn. Det ville vært 
hyggelig om en av Vegvesenets tje
nestemenn gikk av med seieren! 

(Rl!d.amn: Navne/ pil bygget ble CK
bygget - oppkalt etfl!r eierne Christensen 
og Knrlsen. Daværewte kon forsjef Tore 
Strn11d som ogsli /iar skrevet m.1e11forstn
e11de artikkel, v11 11t ko11kurrn11se11). 
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i Kampen 
om motorvegbrua 
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Kampen om motorvegbrua startet 
som en omkamp etter "tapet" av lang 
Bragernes tunnel i 1995. Da lokal 
enighet om forslag til finansiering og 
utbygging av hovedvegnett i Dram
men forelå hosten 1991 og dn vegpnk
ke11 ble gorlkjent i Stortinget /1 østen 
1993, var ingen uenige i å utvide E 18 
Brakerøya-Frydenhaug med ny bru. 
Men da bystyret godkjente regule
ringsplanen for Bangelokkakrysset i 
1995 krevdes alternativ elvekryssing 
vurdert på nytt. 

Ferjekryssing 
Alt før sentralt vegpakke-ja i 1993 

vurderte Statens vegvesen og Dram
men alternative kryssingsrnuligheter 
av elva. I arbeidet med Transportplan 
Drammen i 1992 tok et 30 siders ar
beidsnotat fra Scandiaplan om krys
set E 18/ny E 134 på Bangeløkka og
så opp a 1 terna ti ve el vekrysninger: 
Utvidet E 18 med ny bru, utvidelse av 
Holmenbruene eller en helt ny for
bindelse mellom nevnte bruer. Sist
nevnte forslag til løsninger var: 1) Ny 
bru 2) Ferje 3) Senketunnel 4) Fjell
tunnel. otatet hadde følgende alter
nati v som mest realis tisk: Høybru 
(utvidelse av motorvegbrua) eller 
lavbru (utvidelse av Holmenbruene). 
Det forelå da både reguleringsplaner 
for utvidelse av motorvegbrua og 
Holmen bruene. 

Ny omkamp i 1995 
Ikke uventet konkluderte de med 

at ferje ikke var realistisk. Forskjelli
ge tunneler ble vurdert som fullt 
mulig, men vanskelig teknisk og 
uJ1yre kostbart i forhold til bruutvi
delse. Vegsjefen anbefalte i 1992 at 
E 18-utvidelsen burde skje på bru. 
Drammen hadde ingen innvendinger 
da . Heller ikke da vegpa kken ble 

godkjent i Stortinget hosten etter. 
Men da Bylisten og Frp tapte om
kampene om lang Bragernestunnel 
kastet de seg over motorvegbrua. De 
fikk overraskende med seg hele by
styret i et krav om alternativ vurde
ring av E 18-eJvekryssing. Godt hjul
pet av tidligere miljøminister 
Sissel Rønbeck som tidlig på 90-tallet 
på et møte i Drammen slengbemer
ket at man "kanskje kwme rive mot
orvegbrua" . Senere Ap-ministre på 
miljø- og samferdsel fastholdt ofte at 
det ikke var aktuell politikk. Vegmot
standernes håp ble likevel tent. 

Ny tunnelvurdering 1996 
Statens vegvesen Buskerud fikk 

etter komnmnens ønske alt tidlig i 
1996 vurdert alternative elvekryssin
ger. En 50 siders rapport fra konsu
lentene Aas-Jacobsen, Geo Vita og 
ViaNova undersokte kostnader og 
muligheter for bruutvidelse, senke
tunneller og fjelltunneler. Kommu
nen deltok også i arbeidet. Rapporten 
gikk til teknisk hovedutvalg i apri l og 
bystyret i mai samme år, men ble ba
re tatt til orientering. 

Høsten 1997 presenterer Vegkon
toret et opplegg for en miljørevisjon 
av motorvegbrua med omfattende 
utredninger over hal vannet år, med 
konsekvensanalyser av bruutvidelse 
samt omfattende vmderinger av al
ternative krysn.i11gsmuligheter. 
Drammen krevde i januar 1998 utred
ninger på et halvt år og at ny motor
vegbru må tte konsekvensutredes. 

- og i 1998 
Av totalt 15 alternative elvekrys

singer utredet første hal vår 1998, stod 
en i juli igjen med fire hovedalterna
tiv: l) Bruutvidelse 2) Lang senketun
nel (to felt) + gammel bru 3) Lang 
senketunnel (fire felt), rive dagens 
brn 4) Kombitunnel Holmen øst fire 
felt (ny trase Lierstranda-Kobbervik-

dalen). Konsekvenser som ble utre
det var: Tids- og kjoretøykostnader, 
ulykker, trafikksikkerhet, stoy, luft, 
investeringer, vedlikehold, landskap, 
byform, lokal utbygging, nærmiljo, 
friluftsliv, naturmiljø, naturressurser, 
lesbarhet og sammenheng i vegsys
tem, anleggsperiode, utbyggi ngs
etapper. Rapporter pa flere tusen si
der til nere mill ioner kroner. Vegsje
fen konkluderte med at det ikke var 
realistiske alternativ til E 18-utvidel
se med bru. Hovedsaklig av togrun
ner: Mye dyrere alternativ og mindre 
miljøforbedringer enn ventet. 

Fram og tilbake 
Halvåret august-desember 1998 

ble spennende, da Drammen bade sa 
nei og ja til ny bru. For bystyret 26/ 
8, som endte med tre måneders utset
telse av saken, vurderte kommunen 
selv juridisk om de kunne kreve ny 
motorvegbru konsekvensutredet, by
styrevedtak januar (5/98). Kommu
nens egen konklusjon 11 /8 1998 (no
tat 6) var at Drammen ikke er ved
taksmyndighet i konsekvensutred
n ing(KU)-spørsmål etter p lan og 
bygningsloven, men Vegdirektoratet. 
T kommunens vurdering heter det og
så at KU-forskriftens§ 1-t sier at KU
kravet ikke gjelder tiltak som har fatt 
tillatelse/ planvedtak før forskriften 
tråd te i kraft. De sa mme sva rene fikk 
Drammen senere på høsten etter brev 
til miljo- og samferdselsministeren. 

Lik konsekvensut re dni ng (KU) 
Interessan t var kommunens egen 

vurdering av Vegvesenets forpro
sjekt/ miljorevisjon av E 18 fo rs te 
ha lvår 1998. Vegkontorets forprosjekt 
var en miljørevisjon i vid fo rstand 
fordi den også inneholdt mange alter
nativ til ny motorvegbru. ota tet 
omtaler videre: " l innhold skiller ikke 
forprosjektet seg vesen tlig fra en kon
sekvensutredning annet enn at for-



prosjektet ikke har u tredet et nullal
ternativ, dvs. ingen utbygging." 

Bystyret bevilget seg 26/8 tre 
måneders tenkepause selv om tek
nisk hovedutvalg kort tid før godtok 
bruutvidelse og at utredningene var 
et god t nok grunnlag for å ta en be
slutning. Bystyrets helgardering 
hadde punkter om a) ny avklaring 
sentralt om Drammen kan kreve KU 
av elvckryssingen b ) mer utred tun
ger om kryss på Brakerøyn c) mer 
informasjon til byens innbyggere 
d ) vurdere folkeavstemning. 

Før bystyremøtet i november 
prøvde kommunen å fa nytt ja Li! 
KU-krav både hos Si'l 11"1ferdselsmi
nister Dorum og miljøminister Fjell
anger. Begge sa kontant nei. Derfor 
sa bystyret 24/ 11-98 ja til E 18-utvi
delse med bru, 111m la til en forutset
ning om a l vegpakkens balanse 
mellom nasjonale, regionale og loka
le prosjekt opprettholdes. 

Bygge- og deleforbud 
Da forslaget til Nasjonal Trans

portplan (NTP 2002-2011) ble lagt 
fram hosten 1999 mente Drammen 
a t nasjonale prosjekt (E 18) var pri
oritert framfor lokale. De nedla der
for bygge- og deleforbud for brupla
nen fra 1972. Hovedbegrunnelsen 
fra Drammen va r forst at staten ikke 
hadde overhold t sine lokale forplik
telser i vegpakken, side n m ente 
Drammen at bygge- og deleforbu
det var nedlagt for å s tarte arbeid 
med omregulering, mens begrun
nelsen til slutt var at planen om fire 
felts bru fra 1972 var for gammel og 
der for må lte konsekvensu tredes. 
Fylkesmannen opphevet bygge- og 
deleforbudet våren 2000, begrunnet 
blant annet med at Drammen ved 
flere anled ninger på 90-tallet hadde 
god tatt planene om ny motorveg
bru, senest i november 98-vedtakel 
som bekrefte t at vegpakken gjen
nomfores etter forutsetningene med 
E 18-utvidelse på bru. 
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Bekkefnr lop løpsk, 
grm1de seg nye lop og 

dro merl store mmgrla 
trær, jord og stei11 over 

Rv 7 Ped Stmm i juli. 

Etter det store, uventede steinraset ved Sanden sist 
sommer, er 2000 alt blitt det store rasåret i Hallingdal. 

T EKST OG FOTO: 

KJELL WOLD 

Det begynte på ettervinteren 
med et stort steinras på Rv 50 
ved Sudndalen og fortsatte i 

vår med et mindre ras på Fv 214 ved 
Rukkedalen . Midt i en ny regnsom
mer fulgte to ras i tett rekkefølge på 
Rv 7 i juli noen kilometer sør for fjor
årets steinras ved Sanden. 
Først gikk et mind re steinras ved 
Kjerringvika, få dager etter et kraftig 
jord og steinras ved Stavn i Flå. Det 
siste stengte både vegen og flere bi
ler inne et halvt døgn før en fikk ryd
det opp i kaoset av stein, søle og vel
tede trær. 
- Det ble noen hektiske dager i juli, ja, 

forteller avd.ing. Nils Amund Thors
rud ved H allingdal trafikkstasjon. 
Men heldgivis klarte vi d enne gan
gen å åpne vegen igjen relativt raskt. 
Stein og jordraset gikk ved åttetiden 
om kvelden, mens vegen ble åpnet 
for trafikk igjen utpå dagen etter. No
en dager måtte trafikken forbi rase
ne lysreguleres før alt var ryddet. 
- Vår produksjonsavdeling tok seg av 
denne jobben sammen med noen pri
vate folk. Den midlertidige utbedrin
gen i sommer kostet om log 330.000 
kroner, forteller Thorsrud. 
Etter steinraset ved Kjerringvika, 
måtte vegen sperres noen netter for 
rensking og sikring med nett. Denne 
jobben ble utført av et privat firma 
fra Nord-Norge og kostet om lag en 
million kroner. 

1972: Reguleringsplan fire felt, (22/11-72), grunnerverv fire felt 
1975: Motorvegbrua, to felt åpnet 

E 18 1991: Kommuneplanens arealdel,trase for E 18 med rettsvirkning 
1991: Lokal enighet vegpakken - E 18-utvidelse med ny bru 
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1991 - 1993: Melding ny E 134, Stortingsgodkjennelese inkluderer Vegpakke Drammen 
1992: Transportplan Drammen, notat alternativ elvekryssing 
1995: Reguleringsplan Bangeløkka (28/2), E 18-utvidelse ny vurdering i kommunen 
1996: Konsulentutredning "E 18 - alt. kryssing", 22/3, t.utvalg 11/4, bystyret 2/5 - til orientering 
1997: Kommunedelplan/reguleringsplan Bragemesparsellen, E 18-utvidelse i fire felt vist 
1997: NVVP 1998-2007 bekrefter fire felts E 18 på bru 
1998: Vegsjefen foreslår 1,5 års utredning med alternative elvekryssinger (6/1) 
1998: Bystyret (27 /1) ber om ~års forprosjekt og krever ny bru konsekvensutredet 
1998: Statens vegvesen Buskerud - forprosjekt/miljørevisjon januar-juli m/offentlig presentasjon av 

15 alemativkryssing, siling til fire, omfattende konsekvenser og konklusjon 
1998: Bystyret (26/8) tre mnd. utsettelse og nye konsekvensutrednings krav 
1998: Bystyret (22/11) - bekrefter vegpakke, inkludert E 18-utvidelse med bru, forusetter: Staten står ved sin del av pakken 
1999: NTP-forslag(september)- hele pakken ikke ferdig før etter 2011 
1999: Bystyret (desember) bygge-/ deleforbud 
2000: Statens vegvesen Buskerud (januar) anker til Fylkesmann 
2000: (april) Fylkesmann opphever forbudet 
2000: (august) ny vegpakkeavtale, staten, Drammen, Buskerud fylke, E 18 - bru i fire felt 



Vegvesenprosjekt bidro til 
skadestopp-pris 

TEKST: INGER LISE SAGMO 

Fora: TERJE AMLIE, YRKESBIL 

Firmaet SH Transport i Drammen 
ble i sommer u tnevnt til "Årets ska
d estopper". Prisen d eles ut av forsi
kringsselskapet Trygg-Hansas ska
destoppfond, og går til bedrifter som 
har markert seg in nen skadeforebyg
gende arbeid. Siden prosjekts tart har 
firmaet redusert skadeomfa nget be
traktelig. 

Dnglig leder i SH Trn11sport, frns Fredrikseu (t.h.), 111ottnr 
Skndestnpp-prise11 nv nd111.dir. i Ti·!1sg-Hn11sn Forsikri11g , Ulf Lnger/liick. 
t::~~ • . :v:i:~" ' ... 

Slike vegVese11g11ttcr og je11tcr vil gn111/c Norge 
hn ..... Ved Fnlnrsknrv1111 fe11 1933 111.11./1. 

TEKST: KJELL W OLD 

Fom: 8JøRN FLATEKVAL 

Førs te helgen i september gikk 
den trad isjonelle fjell turen av 
s tabelen i regi av bedriftsid ret t

slaget til Statens vegvesen Buskerud. 
27 spreke Vegvesenungdomn1er i al
le ald re inn tok fje ll heimen ved fo ten 
av H allingskarvet torsdag og sving
te seg opp til de s tore høyd er de nes
te p ar dagene. U tgangspunktet for 
utfluktene va r Raggsteinda lcn ved 

SH Transport fikk prisen for arbei
d et de har g jort i fo rbindelse 1ned 
prosjekte t Vnlg nv risiko, som blant 
annet har som hovedmål å få sjåføre
ne til å velge bort risikofylte arbeids
situasjoner. Prosjektet er e t nært san1-
arbeid mellom transportbedriften og 
Statens vegvesen Buskerud . - Veldig 
fint at de fikk denne p risen, sier vår 
prosjektled er Erik Lysenstøen. - Det
te er en voldsom oppmu n tring som 
betyr mye for båd e sjåfører og ledel
sen i SH Transport, m ener han. 

Mens SH Tra nsp ort var førs te be
d rift som ble med i prosjektet, er nå 
ytterligere to firma i gang for fullt: 
Utengen transport i Lier og et firma i 
Sogn og Fjordane. 

Strandevann i Hol. Herfra delte flok
ken av toben te seg i to leire for flere 
spennend e u tflukter. De sp rekeste 
stoppet ikke før de va r på Buskeruds 
tak, fylkets høyeste punkt, 1933 me
ter over havet og med det klingende 
navnet Folarskarvnuten. På den ne 
turen ble det både observert snø, ry
p e og en fl okk vi llrein på 40 stykker. 
Og da været heller ikke var så al ler 
verst var Vegvesenflokken skjønt eni
ge om at de hadde hatt en kjempefin 
tur. 
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BEST på 
landjorda 

men KULE i 

\ 

Med en ti meter lang tunnel som 

hovedattraksjon gjorde Statens 

vegvesen Buskerud seg godt 

synlige i opptoget under årets 

Dragebåtfestival i Drammen. 

Og i god 7 00 7 - 7 002 - 7 003-stil 

sørget padle/aget for å holde 

behørig avstand til vinneren i 

konkurransen ute på Drammens

elva. 

Med t1r1111cle11 over bybrun. 

Klare til i1111snts! 
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en det er altså slik at opp-m toget er like viktig som 
padlingen u nder Drage

båtfc hvalen. Den ti meter lange tun
nelen bestående av plas t og d rensrør, 
dekorert med Senk fa rten for seksår-

Bred Inst 111ti 11nt11rligvis varsles. 

ingene-klistremerker, vakte definitivt 
oppmerksomhet. I fron t, og til tider 
inne i og bak tunnelen, snirklet Veg
vesensykkelen seg fram - påmontert 
Bred last-skilt. Syklisten hadde byttet 
ut d en ordinæ re sykkelhjelmen med 
en langt mer avansert konstruksjon -
med blink.lys, varsellampe, mobilan
tenne og mere til. Brøytes tikker som 
vandrestaver og d rillstaver fungerte 
bra, mens publikumsvinneren defini
tiv t var utd elingen av reflekser i d i
nosaur- og armbånds form. 

I selve padlekonkurranse må tte 
begge Vegvesenlagene se seg utslått 
i innledende hea t - det ene laget m ed 
klar margin, men d et andre særdeles 
knepent. Trøsten få r være at vi også 
der tok oss ganske god t ut - siden ar
rangøren hadde plassert begge lage
ne i gule båter. 

Populære refleks11tde/ere. 
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sk\·ld dl' linjl'lll' som miln
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S. 16: Ei endom - en 
lonnsom investering 

- Eiendornc,-.eJ..-.jo1w n 
lukr <li d ctlL' L' r en S\'L\ . .'rt 
L'fkktiv og ny tt ig m,1 tc c1 

bru kL' res su rsl'lll' pel, '> il'r 
I I ,1 u )!,L' ll , og f o r lL'I ler cl l 
nppkjop 11,• 1·ie11do111111a c1 
1111c .;ck~io11c11 z•il .;11h1· /NI i 
I id1·11 fn1111orcr. 
S. 17: Ny E 16 over 
So llihogda 

'-it.i ten-. ,.L'g u.''-L'll ,1 nbl'
f,1 k r en /n.;11i11x ~11111 lissi·r 
11111c11/i11 de /(1r-.k1cllisc ku111 
f>i1111.;iclllc'IH' il<' 11//1•11111/n• 3. 
S. 21: M er sa marb e id 
ska l gi bedre 
resultate r 

'-iturrc in n-.l,1g el\ 
gult " \i l mcdfnrl' bL•l10v 

for Ill\ l' nwr uhl\T, -.iL'r Je111 
Kcir-.tcin 0 1-.en, 111L'll prcsi
'-l'rL'r ell llelr Vl'g\ l''-l'lll'l 
-.h.,11 drivl' i l'gl'nrl'gi, /1nr 
/u1,•1·1//}111sdc11 11'1 ",.,. ... 011dl l n·~ 1111i-.ki11cr ,•,rrc "Sllf". 

c 
Returadresse: 
Statens vegvesen 
Buskerud vegkontor 
Pb.2265 Stromso 
3003 Drammen 

Vegvoktere ble hedret 
0 

r 1 \' ' • f e ' :.r: .. 

1%0-tlrl.'111.' holdt orgL'S "\utomobilforbund (Nt\l·l ewdl'ling I l,1llingdal to ::.,1mling1.'r 
tur \'q.\n1ktl'rl' pil rih.s\'L'Al'll('. S;imlingl'Jll' ble bielill e11llll'l brukt til ut1.kling ,1\· d iplonwr og 
rLl'-l'lldl' ord for l<lng og god ,1rbL'id..;i11n-.ah. I.+"' dL'lll -.om ble llL'drd prl'-;cnlcrL''- pel di-.-.L' 
tn bi ldl'lll'. 
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